



مناقصة رقم (2/2025)

إعلان طرح مناقصة متجر بيع أدوات مكتبية وقرطاسية بجامعة ظفار

تعلن لجنة المشتريات والمناقصات العامة بجامعة ظفار عن طرح مناقصة عامة لإنشاء متجر لبيع الأدوات المكتبية والقرطاسية بجامعة ظفار وذلك في مبنى شؤون الطلاب . تهدف هذه المناقصة إلى توفير مجموعة واسعة من المستلزمات المكتبية والقرطاسية للطلاب والموظفين، بما يساهم في تلبية احتياجاتهم الأكاديمية والإدارية.

عليه ، تدعو لجنة المشتريات والمناقصات العامة بجامعة ظفار جميع الشركات المتخصصة في هذا المجال والراغبة في التقديم ، تقديم عروضها وفق التفاصيل الموضحة في الجدول أدناه:-

اسم المناقصة	الشركات التي يحق لها التقديم	المساحة	آخر موعد لتقديم العروض	الإيجار
متجر بيع أدوات مكتبية وقرطاسية في مبنى شؤون الطلاب	الشركات والمؤسسات المتخصصة في هذا المجال	24.5 متر مربع	6/11/2025 مساء 11:30 الساعة	147 ريال عماني

- يمكن لشركات والمؤسسات الراغبة تقديم عروضها ابتداء من اليوم 23/10/2025، متضمنة قائمة الأدوات القرطاسية المقترحة مع الأسعار والمواصفات لكل بند.
- تقدم العروض في مظاريف مغلقة ومختومة بالشمع الأحمر معنونة باسم / لجنة المشتريات والمناقصات العامة . ومكتوب عليها من الخارج رقم واسم المناقصة مع عدم الإشارة إلى مقدم العرض.
- تسلم العروض قبل انتهاء الموعد المحدد بالجدول أعلاه إلى دائرة المشتريات في مبنى الإدارة الطابق الأول ، ولن يتم قبول أي عرض بعد انتهاء الموعد المشار إليه.
- على جميع الشركات أن ترفق مع عروضها المستندات التالية :-
 - _ الملف التعريفي للشركة .
 - _ نسخة من السجل التجاري .
 - _ نسخة من شهادة الإنتساب لغرفة الصناعة والتجارة .
 - _ قائمة عروض الأسعار .
 - _ شهادة ضريبة القيمة المضافة إن وجدت .
- _ لأي استفسار أرجو التواصل على :هاتف الإستفسار : 23237052-23237055
- البريد الإلكتروني: kbaalawi@du.edu.om

➤ ملاحظة : للجامعة الحق في قبول أو رفض أي عطاء دون إبداء أسباب ودون تقييد بقبول أقل أو أعلى الأسعار.

" والله ولي التوفيق "



Tender No. (2/2025–2026)

Tender for the supply of stationery and office supplies

The Procurement and Public Tenders Committee at Dhofar University announces a public tender for a stationery and office supplies store located in the Student Affairs Building. This tender aims to provide a comprehensive range of stationery and office supplies to meet the academic and administrative needs of students and staff. The Public Procurement and Tenders Committee at Dhofar University invites all companies specialized in this field to submit their bids according to the details outlined in the table below: -

Tender Name	Companies Eligible to apply	Area	Submission Deadline	Rent
Tender for the supply of stationery and office supplies at the student affairs building	Specialized companies & institutions in this field	(24.5 m ²)	6/11/2025	147 OMR

Interested companies and institutions are invited to begin submitting their bids today, 23/10/2025. Bids should include a list of proposed stationery items, along with prices and specifications for each item.

Submission Instructions: Bids must be submitted in sealed envelopes addressed to the Public Procurement and Tenders Committee. The envelopes should be clearly marked with the tender number and name, and they must not reveal the identity of the bidder.

Deadline: All bids must be submitted before the specified deadline. Please deliver them to the Procurement Department, located on the first floor of the Administration Building, office A111. Late submissions will not be accepted.

Required Documents: Each company must include the following documents with their bids:

- Company profile
- Copy of commercial registration
- Copy of Chamber of Commerce and Industry membership certificate
- List of price quotations
- Value Added Tax (VAT) certificate, if applicable

For any inquiries, please contact:

- Tel: 23237055 or 23237052 - Email: kbaalalawi@du.edu.om

Note: The University reserves the right to accept or reject any bid without providing reasons and is not obligated to accept the lowest or any other price.